
PROTOKÓŁ 
 

z posiedzenia Komisji Promocji Miasta, Kultury, Turystyki i Sportu. 
     w dniu 15 grudnia 2021r.  o godz. 8.30   

 
W posiedzeniu Komisji uczestniczyło 5 członków  Komisji  /lista obecności stanowi 

załącznik  Nr 1 do niniejszego protokołu/. 

Program posiedzenia : 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

3. Przedstawieni planów promocyjnych na nadchodzący sezon  zimowy. 

4. Przyjęcie plan pracy Komisji na 2022 r. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Wolne wnioski. 

Ad.1 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał jej Przewodniczący Pan Sławomir Wantulok 

który serdecznie przywitał wszystkich członków Komisji i zaproszonych gości.   

 

Ad. 2 
 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli protokół z poprzedniego posiedzenia. 

 

 

Ad.3 
 

Kierownik Referatu Promocji Turystyki i Sportu T. Papierzyński przedstawił członkom 

komisji planowane akcje promocyjne miasta  związane z sezonem zimowym 2021/2022. 

Kierownik omówił działania prowadzone między innym wspólnie z radiem ZET które potrwa 

do Trzech Króli oraz działania promocyjne z TVN i TVP(regionalne). 

Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli informację Kierownika PTKiS. 

 

Ad.4 
Pan Przewodniczący Komisji Sławomir Wantulok przedstawił propozycje do planu pracy 

Komisji na 2022r.  i poprosił pozostałych członków komisji o wniesienie swoich uwag i 

propozycji. 

Radny B.Szalbot zawnioskował aby Komisja Gospodarki Komunalnej i Kultury i Sportu 

spotkała się z Nadleśniczym na wspólnym posiedzeniu. 

Radna B. Kedzior zawnioskowała aby do planu pracy dopisać spotkanie z Panią Prezes PTTK 

i Panią Prezes Zespołu Regionalnego Wisła. 

Komisja po naniesieniu poprawek jednogłośnie przyjęła plan pracy komisji na 2022r. 

 

Plan pracy komisji na 2022 r. stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

 
 
 



 
 

Ad.5 
 

Sekretarz Miasta powiedział iż rok 2022 zostanie ogłoszony rokiem 60-lecia nadania praw 

miejskich miastu Wisła. Szczegółowy program obchodów zostanie przedstawiony na 

następnej komisji. 

 

Ad.6 
Wnioski podjęte na posiedzeniu Komisji Kultury, Promocji i Sportu 

 
 

Członkowie Komisji stwierdzili iż ich wniosek do budżetu w sprawie naprawy drogi łączącej 

Jonidło z ul. Spacerową nie został ujęty w budżecie miasta wobec powyższego wnioskują o 

remont tego odcinka z wolnych środków roku 2022. 

 
 
 

 
Protokołował ;T.Chmiel 

 

 

 

Przewodniczący Komisji  

 

 

Sławomir Wantulok 

 
 


